
Til: Omsorg og ældre 

Høringssvar fra Seniorrådet i Frederikssund Kommune 2024 

Seniorrådet har følgende kommenterer til dagsordenen til mødet i Omsorg og ældre den 18. 

januar 2024 

Punkt Bemærkninger 

2. Beslutning om 
udmøntning af 
budgethåndtag om 
at understøtte det 
gode liv og 
aktiviteter på 
omsorgscentrene 

27.00.00-G01-31-23 

 

I denne sag forelægger administrationen et forslag til 
udmøntning af midler I budgethåndtag om at understøtte 
det gode liv og aktiviteter på omsorgscentrene i budget 
2024-2027 med henblik på, at Omsorg og Ældre træffer 
beslutning herom. 
Seniorrådet har ingen bemærkninger til administrationens 
forslag, hvor der er sket en fordeling til såvel 
plejehjemsbeboere som hjemmeboende. 
 

3. Beslutning om 
nyt navn til 
daghjemmene 

27.36.00-G01-2-23 

 

Omsorg og Ældre skal tage stilling til status på udvidelse af 
daghjemmene og bruger og personalets forslag til nyt navn. 
Administrationen anbefaler, at senior eller pensionist ikke indgår i 
navnet, da nogle brugere er under pensionsalderen. 
Brugerne blev derfor spurgt til forslag til nyt navn, hvilket førte til 
følgende forslag:  
Fra brugerne: 

• Seniorcaféen/ Seniorhuset/ Seniorlivscentret 

• Fællesnørkleklubben 

• Fællesskabshuset/ Fællesskabsstedet 

• Samværshaven/ Samværsstedet/ Samværskrogen 

• Livlig Omsorg 

• Aktiv Senior-huset 

• Glade Seniorer 

• Pensionist-caféen 

• Aktivitetsklubben 
 
Medarbejderne bidrog derudover med følgende forslag:  

• Aktivitetscenter og daghjem for ældre  

• Samværscentret  

• Vi-gør-huset 

• Hygge- og aktivitetsklubben 
Status på udvidelsen af daghjemmene forventes afsluttet i januar 2024. 
Seniorrådet anbefaler at daghjemmene kommer til at hedde 
Frederikssund Aktivitetscenter og at statussen tages til efterretning. 
 
 



4. Orientering om 
beredskab for 
private 
leverandører af 
hjemmepleje og 
friplejeboliger 

03.22.00-G01-2-23 

 

ingen sagsfremstilling 

5. Meddelelser 

00.01.00-G01-66-23 

Sagsfremstilling 

 

 
Meddelelser: 

• Tilsynsrapport for Attendo Lærkevej er vedlagt 
Seniorrådet er bekymret over, at Attendo Lærkevej stadig får 
stærkt kritiske bemærkninger fra Styrelsen for patientsikkerhed 

 

 

På Seniorrådets vegne 

 

Lissi Gyldendahl 
formand 
 


